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Plan- og kommunalteknisk utval - 093/21 
 

PL - behandling: 
Ragnar Tyssebotn, FRP, la fram sak om brøyting og strøing i kommunen. Då det snødde no i sist veke 
så vart det ikkje brøyta fleire stader og han har fått opplyst at kommunen ikkje har brøyte-avtaler 
klare. Dette må ordnast opp i til neste gong, slik at innbyggjarane kan kjenne seg trygg på at vegane 
vert brøyta og strødd. 
 
Ragnar Tyssebotn, FRP, la fram spørsmål om når hjorteforvaltningsplanen kjem tilbake til utvalet for 
handsaming. Det byrjar å haste no, dersom me skal få endra planen slik at me får ei betre og meir 
treffsikker forvaltning av hjortebestanden 
Leiar for teknisk forvaltning svarte at det ikkje har vore nok ressursar til å jobbe med denne saka då 
administrasjonen har måtte prioritert andre saker. Ein har difor ikkje kome i mål med planen endå, 
men det jobbast med. Det viktigaste er at alt er klart før neste sesong, og dette skal kome. Noko 
nærare framdriftsplan her må administrasjonen kome tilbake til. 
 
Øyvind Litland, AP, hadde eit spørsmål omkring "K5". Kor står saka? 
 
Utvalet ber kommualsjefen for samfunnsutvikling kome tilbake med oppdatering omkring K5 til neste 
møte. 
 
 
 

PL - vedtak: 
Det vert ikkje gjort noko vedtak i saka 
 
 

Saksopplysningar: 
 
 
 
 


